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Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Tove, Cathrine, Ane, Tenna, Katrine, Rasmus, Camilla Mehl, Camilla Storm 
Medarbejdere: Eva, Majbritt og Mona 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
 
Afbud fra: Tenna, Katrine 
 
Dagsorden:  
 
1. 17.00 (15 min) 

Orientering fra   
- ledelse  
   * elever deltager i bestyrelsesmøder fra næste gang. Elevråd konstitueres i løbet af september 
   * ”trivsel” behandles videre med afsæt i trivselsmålingen fra foråret. Hvis nogen har personlige oplevelser bedes    
       de henvende sig hos Birgitte med dem.    
   * Fra SSP har vi fået information om, at Tramadol (Går under navne som Doller/doler/englænder/hollænder) en   
      angst og smertedæmpende medicin, florerer blandt helt unge børn (7.klasse)  
      I USA har præparatet skabt epidemier i flere byer 
   * SSP fortæller os endvidere, at flere helt unge drenge, gode børn, der passer skole og fritidsjob, spiller basket,  
      fodbold også hænger ud i Rønde. De påvirker hinanden negativt – er provokerende og truende og nogle  
     stjæler. Informationen fra SSP er blot til info og en opfordring til at være nysgerrige på sine børns færden. 
   * Nye ansatte i børnehuset; 
      vi har ansat 2 nye medhjælper og en ny pædagog, vi mangler stadig en pædagog  
      stillingen bliver genopslået. 
      I SFO bliver der en stilling ledig d.1/9, da en medarbejder har sagt op.  
- Forældre 
  * Ingen information 

 
2. 17.15 (45 min) 

Budget 2022  
Orientering om budgettet 2022 forud for 1. behandling i økonomiudvalget d.15/9 2021. 
Evt. høringssvar indsendes senest 10/9 2021 
- Bilag: høringssvar fra sidste år 

• vi skal stadig effektivisere og spare 0,5 % 

• udvidelsesblok på IT for skolerne 1.8 mio. som især skal bruges til Chromebooks fra 5. klasse. 

• Udvidelsesblok til PPR; tildeling for at imødegå skolevægring, 2.5 mio. 

• Tildelingerne pr barn i børnehus ser lidt bedre ud, er steget. 

• Det er svært at gennemskue tildelingen pr elev/barn, da rammetildeling fra staten i dette år er indregnet i 
budgettet og sidste år blot blev tildelt som puljemidler. 

• Budgetforslag på 0.5 mio. til udearealer hos os, men beskrivelsen er så ”bleg” at den for politikker måske er let 
at fjerne 

• I høringssvar kan der stå, at vi ikke kan se, hvorfor der skal flere konsulenter tilknyttes kommunen. 
Tove vil gerne forfatte et høringssvar, men vil gerne have input fra bestyrelse og medarbejder som sendes til 
Tove senest d. 7/9 
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3. 18.00 (20 min) 

Legepladsudvalget har afholdt møde – info herom 
I det nye hegn bliver der låge over ved kælkebakken, på hegnet vil vi gerne have aktivitetsting, så vi kan undgå at 
det bliver en konflikt zone blandt børnene. Det overvejes at skabe et udendørs Cafe område. 
Legepladsudvalget skal mødes når hegnet er på plads. 

 
4. 18.20 (10 min) 

Kommunikationsprincip – endelig godkendelse  
 - Bilag: Kommunikationsprincip 
Kommunikationsprincippet er enstemmigt godkendt. 
 

5. 18.30 (30 min) 
Pause – spise 

 
6. 19.00 (20 min) 

Fælles forældremøde 2021/22  
- Forslag til plan fremlægges 
- Dato fastlægges 
  Dato d. 7. okt. 
  Forslag om at flytte mødet til kl. 19.00, men vi skal høre om Heine Iversen, der skal tale om IT kan på det  
  tidspunkt. Enighed om at ”planen” ser fin ud,  
  Cathrine og Camilla Storm går videre med planen, mødet er med tilmelding i Aula,  
  Claus kan hjælpe med at oprette tilmelding på Aula. 
 
 

7. 19.20 (20 min) 
Struktur i børnehuset 
Claus fremlagde plan om ny struktur i børnehuset 
På baggrund af erfaringer fra Coronatiden om opdeling i grupper, et ønske fra personalet om mere forudsigelighed 
i personalets tilknytning til grupperne samt et ønske om ikke at vende tilbage til ”åben plan strukturen” er det 
besluttet, at strukturen i børnehaven skal ligne strukturen i vuggestuen; 
to parallelle grupper med nye yngste, yngste og mellemgruppe børn og en ældste gruppe. 
Forældre var positive i forhold til omstruktureringen. 
Forældre udtrykte bekymring for at omstrukturering sker så hurtigt, og at det sker samtidig med at en del 
stillinger bliver besat af nye medarbejdere. 
 

8. 19.40 (10 min) 
Punkter til kommende møder 
- Italesættelse og dialog om ”Uønsket seksuel opmærksomhed” Et emne som skal drøftes blandt 

personale (planlægges i MED inden fremlæggelse for bestyrelsen) 
- Kronologisk arbejde med øvrige principper 
- Dialog om ”kønnethed” – evt. i forbindelse med dialog om ”uønsket seksuel opmærksomhed 
- Planer for SFO – orientering og dialog 
- Trivsel – trivselshandleplaner 2021 og trivselsmåling 

Struktur i Børnehuset 
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9. 19.50 (10 min) 

Evt. 
Materiale til forældremødet er opdateret og ligger på flg link: 

https://read.bookcreator.com/qxczoGXcqFZScNo8K9W6VUTthWF3/oEwqEryPSz-dmevcU8nOqQ 
 
 
 

Næste bestyrelsesmøde: 28/9 2021 
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